
 

Vragen ex artikel 40 RvO   
 

T.a.v. College van B&W  

Onderwerp: stand van zaken t.a.v. cultuurhistorie, erfgoed en monumenten 

Geacht College,  

 

In 2018 hebben we in Weert mogen genieten van het Van Horne Jaar waarin wij, samen met 

andere gemeenten in Nederland, Duitsland en België, de gebeurtenissen hebben herdacht die zich 

450 jaar geleden hebben afgespeeld welke een keerpunt zouden betekenen. Het gehele jaar 

werden er niet alleen activiteiten georganiseerd zoals de Van Horne Musical maar zijn er ook 

blijvende herinneringen zoals de muurschilderingen aangebracht en was er ruimte aandacht voor 

ons culturele erfgoed in geschiedenis en gebouwen. 

 

Cultuur leeft in Weert, dat blijkt wel uit de ruime belangstelling van het Van Horne Jaar. Ook de 

gemeenteraad vindt dit belangrijk, niet voor niets is er ruime aandacht voor cultuurhistorie in het 

raadsprogramma Weert Koerst op Verbinding 2018-2022. Hierin wordt aangegeven dat erfgoed en 

archeologie gebruikt kan worden voor stadspromotie, de monumentenlijst herijkt gaat worden en 

wij als Gemeente goed met gemeentelijke gebouwen omgaan.  

 

Deze week heeft de gemeenteraad goedkeuring gegeven aan de plannen voor het behoud en de 

invulling van de Mouttoren, volgens Weert Lokaal een gebouw met een unieke geschiedenis. Maar 

er zijn meerdere gebouwen in Weert met een unieke geschiedenis, al dan niet gemarkeerd als 

rijksmonument. In de raadsvergadering van 6 februari 2019 is aangegeven dat het college 

momenteel de mogelijkheden onderzoekt voor een gemeentelijk fonds. Aanvullend of 

vooruitlopend op dit onderzoek heeft de fractie van Weert Lokaal de volgende vragen over de 

stand van zaken ten aanzien van cultuurhistorie, erfgoed en monumenten:  

 

1. Wat is de stand van zaken ten aanzien van de evaluatie van het Van Horne Jaar?  

2. Wat kan er gezegd worden over een mogelijk vervolg van het Van Horne Jaar?   

3. Wat is de stand van zaken ten aanzien van het monumentenbeleid?   

4. Het huidige monumentenbeleidsplan loopt van 2014-2020. Wanneer wordt dit op de 

agenda geplaatst zodat wij tijdig over een nieuwe versie zullen beschikken?  

5. Liggen er momenteel aanvragen van monumenten cq. cultureel belangrijke gebouwen bij 

de gemeente? Zo ja, welke aanvragen liggen er en hoe gaat het college hiermee om?   

6. Specifiek: wij zijn erop gewezen dat er de Paterskerk vanaf dit jaar geconfronteerd wordt 

met extra kosten. Bent u hiervan op de hoogte? En zo ja, is hier al een voorstel voor 

aangevraagd?   

 

Bij voorbaat dank voor het beantwoorden van de vragen.  

 

Met vriendelijke groeten, 

 

S. Winters  

 

Fractie Weert Lokaal 

 


